
Stričak o novim vatrogasnim vozilima: Neophodno je opremiti 

vatrogasce, koji su najčešće prvi na ugroženom području 

 

11.2.2020. 

 

 

 

U suradnji Ministarstva unutarnjih poslova i Hrvatske vatrogasne zajednice nabavljena su 

nova vatrogasna vozila, a četiri će doći i na područje Varaždinske županije. U Zagrebu su 

potpisani sporazumi o suradnji s vatrogasnim postrojbama na realizaciji projekta 

„Modernizacija vozila vatrogasnih postrojbi RH“, između MUP-a, Hrvatske vatrogasne 

zajednice i predstavnika svih županija, odnosno vatrogasnih zajednica i DVD-ova. 

Nedeljko Vukalović, predsjednik Vatrogasne zajednice Varaždinske županije, ističe da će 

vatrogasci na raspolaganju imati četiri nova vatrogasna vozila. 

– U našu županijsku vatrogasnu zajednicu trebala bi doći četiri velika vatrogasna vozila, 

od kojih će jedno biti kratko, jedno dugo navalno vozilo te po jedna autocisterna i šumsko 

vozilo. Sukladno snimanju potreba na terenu, ali i dogovora kolegija, odnosno 

upoznavanja županijskog vatrogasnog zapovjedništva, odredili smo da bi ta četiri 

vatrogasna vozila išla u tri najveća vatrogasna centra – u JVP Varaždin dva vozila te po 

jedno na ludbreško i ivanečko područje – pojasnio je Vukalović. 



Vozila se očekuju unutar sljedećih 18 mjeseci. 

– Naravno, ta vozila jesu na korištenje našim vatrogascima prema potrebi koja bi se mogla 

ukazati, međutim u datom momentu vjerojatno će biti i potreba za njihovom dislokacijom 

na priobalje za vrijeme ljetnih mjeseci. Zato smo ih i dali najvećim vatrogasnim 

postrojbama, tako da oni ne ostanu bez vozila, nego da ta vozila mogu dati i u priobalje, a 

istovremeno budu operativna i na području Varaždinske županije – naglasio je predsjednik 

županijske vatrogasne zajednice. 

Za saborskog zastupnika i predsjednika Županijske organizacije HDZ-a Anđelka Stričaka 

četiri nova vozila velika su pomoć varaždinskim vatrogascima u obavljanju njihovih 

zadaća, ali i primjer dobre suradnje s državnom vlasti. 

– Svjedoci smo sve učestalijih, a isto tako sve razornijih elementarnih nepogoda od 

požara, poplava, pijavica... tako da je neophodno opremiti i osposobiti snage zaštite i 

spašavanja. U njih svakako spadaju vatrogasci koji su najčešće prvi na ugroženom 

području. Stoga pozdravljam svaku inicijativu za unapređenjem njihovog rada. O nabavi 

ovih navalnih vatrogasnih vozila prvi put smo razgovarali prije kojih godinu dana i to u 

Hrvatskom saboru tj. da će se preko MUP-a nabaviti nova navalna vozila, a Ministarstva 

poljoprivrede kombi vozila – izjavio je Stričak. 


